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ČESKO: Současné období a všechny okolnosti spojené s naprostou evropskou destrukcí ekonomiky, v
čemž vynikají především Česká republika a Slovensko, poslaly mnohé podnikatelské subjekty do
likvidace, případně na úplnou hranu existence. Netýká se to samozřejmě úplně všech oborů a
odvětví. Někteří dokázali z krize vytěžit maximum.

Paradoxem světového formátu je náš předseda vlády. Když vstupoval do politiky, byl druhým
nejmovitějším občanem České republiky. Mnoho občanů věřilo tomu, že už má dost, což bude
zárukou menšího sklonu ke korupci. V tomto směru se asi nemýlili, uplácet Babiše možná dlouho
nemělo příliš cenu. Ukázat před Babišem jakoukoliv slabost bylo prvním krokem přijít o vše. Premiér
totiž v sobě slučuje schopnosti jestřába a supa. Pokud si vybere nějaký cíl, vrhne se na něj střemhlav
a využívá veškerých možností, jak uchopit kořist. Sbírá však i potencionální mršiny, které si často
předpřipraví. Nástrojů má hodně. Dokáže ovlivnit banky, umí nechat zakleknout Finanční správu,
přibrzdit dotace a přesvědčit i další úřady, třeba ten antimonopolní. Portfolium firem sdružených ve
svěřeneckém fondu a v Agrofertu je široké, ovšem v případných výběrových řízeních dokáže
předseda vlády a jeho manažeři dodat dostatek dalších firem sloužících jako křoví. Přidejme ještě
rozsáhlé dotace plynoucí jak z našeho, tak i evropského rozpočtu, a máme tu naprosto
bezkonkurenční sílu, kterou nelze přetlačit, a to ať jde o jakékoliv odvětví, do kterého se Babiš
vrhne..

Na korupci se nakonec přeci jen dostalo. Obchodování mezi státem a dodavateli zdravotnického
materiálu prochází především přes stůl předsedy vlády. Zdá se, že neexistuje zboží, které by toto
místo minulo. Máme indicie, které tomu nejen napovídají, ale jsou velmi přesvědčivé. Jenže to není k
ničemu platné, slovenský imigrant už se vyhnul tolika nařčením, že se zdá být nedotknutelný. Těžko
proti němu někdo zveřejní obvinění, šlo by pravděpodobně o řízenou sebevraždu. Nicméně
nenasytnost Andreje už je známá a původní úvaha o tom, že má dost, byla lichá. Naopak, tady platí s
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jídlem roste chuť. Za dobu své politické kariéry významně rozšířil pole své působnosti a jen za
uplynulý rok údajně dle časopisu Forbes navýšil své jmění o 20 mld korun. A to není málo.

Jak nedávno proběhlo na sociálních sítích, premiér je pomocí určité struktury de facto
provozovatelem minimálně 160 odběrových míst na covidové testy. Jde o obrovský byznys s
denním ziskem několika milionů. To zdaleka není jediný příjem spojený s covidem, odhadovat
skutečný tok peněz by však byla pouhá spekulace, nicméně půjde o mnohem vyšší částky. Co s těmi
penězi ale bude dělat? Možností investovat je mnoho. K prodeji se například pod vlivem současné
situace rozhodlo plno majitelů hotelů. A to pro ně za velmi nevýhodné ceny, nicméně ve chvíli, kdy
došly finanční zásoby a není ani na úhradu energií a údržbu, dá se těžko odmítnout nabídka na
odkup, zvláště když projeví zájem premiér. Dle určitých informací se to týká již přibližně 60ti
lukrativních hotelů či pensionů. Často umístěných v českých horách. To není vše.

Pozornost Babiše se zaměřila i na lyžařské areály. Jen pro představu. Zakoupíte si pozemek, na
němž se rozkládá sjezdovka. Investujete do techniky v podobě nové, nikoliv v Rakousku vyřazené
lanovky, nějaké to sněhové dělo, rolbu, vezmete si úvěr a vše dobře spočítáte. Jenže Vám celou
sezónu vláda zazdí a přijdete o všechny příjmy, přičemž režie je stále stejná. Především kvůli úvěru a
údržbě. Jste na tom fakt nic moc a náhle se objeví někdo, kdo Vám nabídne poloviční cenu z hodnoty
areálu s tím, že více nedá. Rozhodnutí je ve finále smutné, jenže perspektiva ještě horší. A kdo ten
svah se zázemím nakonec koupí? Ano, ten, který už si pořídil hotely. Pokud toto není střet zájmů, pak
co jiného? Uzavřít ekonomiku, nechat všechny bez pomoci zkrachovat, a poté to skoupit. Možná
bychom by se mohli zeptat i na Sigmu Lutín. A jistě není všem dnům konec, pravděpodobně
,,nákupů“ ještě přibyde.

Andrej Babiš působí v televizních záběrech sklesle, prosí občany o trpělivost, vysvětluje
nutnost udržovat disciplínu a obhajuje lockdown. Někdo mu to baští, jiní již pochopili, co je
premiér zač. Jeho loupení už je neúnosné. Teror namířený vůči obyvatelstvu jde v souladu s jeho
vlastním obohacováním. Opozice je neschopná se Babiše nejen zbavit, ale i se mu postavit. Policie
nekoná, státní zástupci mlčí a jednotlivci na odpor prostě nemají. Finanční správa pracuje pro
bývalého ministra financí. A to hovoříme o špičce ledovce.
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